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Az elmúlt időszakban igazgatósá-
gunk kétszer is ülésezett. E két ese-
ményről adunk rövid tájékoztatást
az alábbiakban. 'l

* * *
Az 1995. február 23-i ülés napi-

rendjét az alábbi tárgykörök képez-
ték:

a vezérigazgató tájékoztatója az el-
IJzlJ testületi ülés óta eltelt idlJszak
gazdálkodásáról; az 1995. évi üzleti
terv; az igazgatóság ügyrend je , vala-
mint az inotai távfűtővezeték átalakí-
tása.
Az els6 napirendi pont keretében

Németh Frigyes vezérigazgató arról
tájékoztatta a testületet, hogy az alap-
vet6 termelési mutatók terén nincs
okunk a szégyenkezésre, ugyanakkor
társaságunknál likviditási problémák
jelentkeztek. A likviditási gondok
vélhet6en csak átmenetiek, és alapve-
t6en az Ajkai Alumíníumipari Kft.
tartozása miatt álltak e16.
Az igazgatóság alaposan kielemez-
te az ezévi üzleti terv elképzelését,
alapvet6en a költségtakarékosság je-
gyében.
Az üzleti terv végs6 formába önté-
séhez három el6zetes variációt kell
kidolgozni.
A társasági üzletpolitika alapvet6en
igazodjon a decemberi igazgatósági
ülésen elfogadott priorításokhoz.
Az igazgatóság megvitatta és - ki-
sebb módosítások, kiegészítések után
- elfogadta a jogtanácsos által előter-
jesztett igazgatósági ügyrendet.
Már több ízben szerepelt napiren-
den az inotai távfiltövezeték átalakítá-

sa. (G6z energiahordozőról - meleg-
vízre. Az ügynek aktualitást adott
Várpalota város polgármesterének az
MVM Rt. vezérigazgatójához írott le-
vele, melyben kérte az Inotai H6er6-
mú h6szo1gáltatási díjának felül-
vizsgálását.)
A testület döntött arról, hogy egy-
részt a szóbanforgó levelet meg kell
válaszolni, különös tekintettel arra,
hogy a tavalyi évben cégünk nem
emelt árat, ugyanakkor az 'önkor-
mányzat emelt, valamint arra a nyil-
vánvaló tényre, melyszerint létérde-
künk a hosszútávú h6szerz6dés,
olyan áron, amely a megtérülést biz-
tosítja.
Végezetül az igazgatóság leszögez-

te, hogy amennyiben 1 hónapon belül
az önkormányzattal nem sikerülne
megegyezni, úgy az egész beruházás
jövője bizonytalannak tekintendő.
Egyéb ügyek keretében először

H olló Vilmos elnök adott tájékoz-
tatást az MVM Rt.-ben tartott elnöki
értekezletr61.
Ezt követ6en Németh Frigyes ve-
zérigazgató tájékoztatta az igazgató-
ságot arról, hogyaBalinkai Bányá-
szati Igazgátóság igazgatói munkakö-
rére kiírt pályázatot a bíráló bizottság
elbírálta, és a jelenlegi igazgatót java-
solta a munkakör betöltésével meg-
bízni. A javaslatot a vezérigazgató,
mint a munkáltatői jog gyakorlója el-
fogadta.

1995. március 22-én került sor a
következlJ igazgatósági ülésre, a kö-
vetkezlJ napirendek mellett:
a vezérigazgató tájékoztatója az
el6z6 ülés óta végzett munkáról; az

1995. évi üzleti terv koncepciöja, va-
lamint az 1994. évi üzleti jelentés ter-
vezete.
A vezérigazgat6i jelentésben el-
hangzott, hogy bár az els6 két hónap-
ban nem sikerült többletterhelést elér-
nünk, áprilisban, valamint a nyári
karbantartások idején erre jö esélyünk
van.
Likviditási helyzetünk az el6z6 ülés
óta érdemben nem javult. Az igazga-
tóság felhatalmazta a vezetést, hogy
szükség esetén az MVM Rt.-t61kísé-
reljen meg hitelt felvenni.
Németh Frigyes vezérigazgató a
bérfejlesztési elképzelésekr61 szólva
elmondta, hogy a tavalyi bérfejlesz-
tésnek áthúzódó hatása van, ezért
10% százalékos alapbérfejlesztési ja-
vaslattal élt a vezetés a szakszervezet
felé.
Az 1994. évi üzleti jelentést meg-
tárgyalta és a testület az MVM Rt.
felé felterjeszrésre alkalmasnak talál-
ta.
Egyéb ügyek keretében az igazga-
tóság mindenekel6tt döntött az ajkai
nyugdíjas alapítvány 2450 EF-tal, va-
lamint az inotai nyugdíjas alapítvány
150 EFt-tal történ6 támogatásáról. A
támogatás nagyságát a nyugdíjasok
létszáma alapján határozta meg az
alapító.
A testület ezt követ6en megvitatta
azt az MVM Rt.-t61 érkezett megke-
resést, melyszerint a társaság bizo-
nyos szervezeti egységeit célszerű
lenne önálló gazdasági társasággá át-
alakítani.
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